
      

 

 

 

 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, 

 tālr.64722238, e-pasts: novads@valka.lv, www.valka.lv  

 

 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS 

 

SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 

 
2024.gada 11.janvārī            Nr.1 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 
Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada:   Gita Avote – Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 

deputāti: Unda Ozoliņa – Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja vietniece  
Guntis Albergs – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis  
Andris Dainis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis 
Sandra Pilskalne – Izglītības, kultūras un sporta komitejas locekle (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā)  
Vents Armands Krauklis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis 

 
Sēdē nepiedalās:  Vilmārs Vesingi – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis  
 
Sēdē piedalās:  Agnis Birkavs – pašvaldības domes deputāts  

Aigars Roga – pašvaldības domes deputāts (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā)  
   Viesturs Zariņš – pašvaldības domes priekšsēdētāja vietnieks 
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 
Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā)  
Aleksandrs Golubovs – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks juridiskajos 
jautājumos 
Inguna Medne – Priekšsēdētāja sekretariāta vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā)  
Raivi Graņics – Sporta un jaunatnes lietu daļas vadītājs  
Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs 
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 

Inese Kāposte – Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas direktore 

Lilita Kreicberga – Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas direktore 
Sniedze Ragže – Valkas Mākslas skolas direktore 
Līga Tetere – Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Madara Birča – Vides un reklāmas dizaina speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā)  
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Ligita Sīmane – Valkas pagasta pārvaldes vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā)  
Baiba Karpova – Turnas tautas nama vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā)  
 

Piedalās: Olavs Rāciņš un Ilona Bičevska – biedrības “Avantis” pārstāvji (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

  
Darba kārtība: 

1. Par Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas padomes iesnieguma izskatīšanu 

2. Par finansējuma piešķiršanu biedrībai "Latvijas Vieglatlētikas savienība" izlases dalībnieka mācību 

treniņu nometnei 

3. Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu projektā dokumentālo filmu kursu jauniešiem,  EST-

LAT Interreg projekta ietvaros  

4. Par līdzfinansējumu Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas izglītojamajiem 

5. Par Valkas novada pašvaldības dalību Latvijas riteņbraukšanas federācijā 

Informatīvais jautājums 
6. Par nevalstiskām organizācijām un biedrībām paredzētiem līdzekļiem 
 

G.Avote ierosina darba kārtību papildināt ar jautājumu “Par Valkas Mākslas skolas izglītojamo 

līdzmaksājumu” un aicina balsot par darba kārtību. 

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 6 deputāti (G.Avote, U.Ozoliņa, A.Dainis, G.Albergs, 
S.Pilskalne, V.A.Krauklis), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Izglītības, 
kultūras un sporta komitejas sēdes Nr.1 darba kārtību. 

 
 

1.§ 
Par Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas padomes iesnieguma izskatīšanu 

_______________________________________________________________ 

(L.Kreicberga) 

 
Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma (pielikumā) saturu, L.Kreicberga. 
Debatē: A.Roga, I.Grandava, G.Albergs, V.Vilguts, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa. 
L.Kreicberga izklāsta, kā tapis šis iesniegums un sniedz informāciju par uzstādītajām novērošanas 
kamerām ģimnāzijā, kā arī izklāsta, ka kopīgajā sanāksmē ar vecāku padomi tika nolemts, ka būtu 
nepieciešamas vēl divas kameras – viena lielajā skola pie zēnu tualetes un otra mazajā skolā. Informē arī 
par esošā rekuperatora darbību un tā efektivitāti. 
G.Avote norāda, ka budžeta sarunās jau tika izlemts, ka tiks paredzēti līdzekļi vismaz vienai kamerai.  

A.Roga informē par uzstādītā rekuperatora modeli, kas ir pārāk skaļš, tāpēc nav iespējams darbināt to 

stundu laikā, un, izklāstot jaunā modeļa priekšrocības, aicina atbalstīt iesniegumā lūgto. 

I.Grandava ierosina pie šī jautājuma atgriezties vasarā, kad varēs redzēt, kā ir pildījies budžets un tad 

pieņemt gala lēmumu. 

V.A.Krauklis aicina lemt par divu kameru iegādi jau tagad, jo uzvedības problēmas skolā ir lielas, bet 

rekuperatorus iegādāties aprīlī, jo vasarā ir sezona un var sanākt tā, ka kameras nevarēs savlaicīgi 

iegādāties. 

G.Avote aicina atlikt rekuperatora iegādi uz vēlāku laiku. 

U.Ozoliņa ierosina rekuperatoru iegādi likt budžeta plānā un tad skatīties, vai to var realizēt vai nevar. 

G.Albergs aicina vienoties konceptuāli, ka katru gadu vienā klasē tiek ierīkoti rekuperatori ģimnāzijā. 

G.Avote aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, U.Ozoliņa, A.Dainis, G.Albergs, S.Pilskalne, V.A.Krauklis), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Atbalstīt  divu novērošanas kameru iegādi Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijai – vienu ieplānojot skolas 
budžetā, otru – pārdalot budžeta sadaļas.  

2. Izskatīt jautājumu par rekuperatoru iegādi februāra Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 
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2.§ 
Par finansējuma piešķiršanu biedrībai "Latvijas Vieglatlētikas savienība" izlases dalībnieka 

mācību treniņu nometnei 
_______________________________________________________________ 

(R.Graņics) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma un lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Graņics. 
Debatē: I.Grandava, V.A.Krauklis, I.Kāposte, U.Ozoliņa. 
R.Graņics informē, ka līdz šim sporta kandidātiem pašvaldība līdzekļus piešķīra no nodaļas sporta sadaļas 
budžeta pa 300 EUR katram. Turpinot izklāsta, ka biedrība nevēlas uzņemties iespējamā finansējuma 
apstrādi, uz ko I.Grandava paskaidro, ka pašvaldība piešķir biedrībai un aicina šo kārtību nemainīt. 
Notiek diskusija. 
I.Kāposte paskaidro, ka šādas vēstules tiek adresētas arī sporta skolai un, ja konkrētajā gadā šis skolēns 
ir sporta skolas audzēknis, tad biedrība sagaida, ka finansējums būs no sporta skolas un no pašvaldības. 
V.Zariņš ierosina likt šo finansējumu biedrību sarakstā. 
Notiek diskusija. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā.  

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, U.Ozoliņa, A.Dainis, G.Albergs, S.Pilskalne, V.A.Krauklis), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Piešķirt finansējumu 300,00 EUR (trīs simt euro) apmērā Toma Rainera Feldmaņa treniņnometnes 
norises nodrošināšanai. 

2. Lēmuma 1.punktā minētos finanšu līdzekļus iekļaut sporta skolas budžetā. 
3. Par lēmuma izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
 

3.§ 
Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu projektā  

dokumentālo filmu kursu jauniešiem,  EST-LAT Interreg projekta ietvaros  
_______________________________________________________________ 

(R.Graņics) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Graņics. 
Debatē: U.Ozoliņa, V.A.Krauklis, G.Avote, S.Pilskalne, R.Rastaks. 
R.Graņics aicina organizatorus un idejas autorus izklāstīt ideju, jo tie ir pieslēgušies tiešsaistei.  
U.Ozoliņa paziņo, ka nepiedalīsies jautājuma apspriešanā. 

Uzstājas I.Bičevska un izklāsta Valkas novada pašvaldības lomu šajā projektā. 

V.A.Krauklis jautā, vai ir apjautāti jaunieši par šo ieceri, uz ko R.Graņics atbild, ka šo darbību veic pati 

biedrība.  

G.Avote pārjautā, kas no pašvaldības patreiz ir nepieciešams, uz ko I.Bičevska atbild, ka nepieciešams 

pašvaldības konceptuāls atbalsts, nepieciešams partneris no Valgas, un papildus tam nepieciešama 

vēstule, ka pašvaldība ir gatava uzņemt 3 meistarklases  ar 20% priekšfinansējumu. 

V.A.Krauklis izsakās par jauniešu iesaisti. 

I.Bičevska skaidro, kā notiktu jauniešu iesaiste un informē par izmaksām.  

Tiek precizēts vai pašvaldība būtu projekta partneris. I.Bičevska atbild apstiprinoši, kas nozīmē, ka 

nepieciešams būs domes lēmums. 

U.Ozoliņa paskaidro principus, kam jābūt sagatavotam no projekta iesniedzēja puses, lai pašvaldība būtu 

partneris šajā projektā. 

V.A.Krauklis uzskata, ka pašreiz nav iespējama pašvaldības dalība šajā projektā, ierosina atbraukt uz 

Valkas ģimnāziju, iepazīstināt ar sevi, saprast cik aktīvi ir jaunieši un rudens uzsaukumā iesniegt projektu. 

R.Rastaks izklāsta par digitālās transformācijas projektiem.  

G.Avote rezumējot, aicina projekta pārstāvjus atbraukt uz Valku un konstatēt, cik liela jauniešu iesaiste 

varētu būt, bet šajā projektā pašreiz nepiedalīties. 

Deputāte U.Ozolina nepiedalās balsošanā. 
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Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 5 deputāti (G.Avote, A.Dainis, G.Albergs, S.Pilskalne, V.A.Krauklis), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J :  

1. Nepiedalīties ar līdzfinansējumu “Earth & Fire Youth” dokumentālo filmu kursu projektā jauniešiem,  
EST-LAT Interreg projekta ietvaros,  jo iesniegšanas termiņš ir pārāk īss, bet pašvaldība gatava 
izskatīt iespēju piedalīties nākamajā uzsaukumā, ja biedrība pirms tam būs veikusi izpēti, vai 
Valkas novadā ir pietiekams skaits interesentu. 

1. Par lēmuma izpildi atbild Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļa. 
 

 

4.§ 
Par līdzfinansējumu Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas izglītojamajiem 

_______________________________________________________________ 

(I.Kāposte) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, I.Kāposte. 
U.Ozoliņa ierosina mainīt šī līdzfinansējuma pamatojumu, proti, ka izmaksas visās jomās ir pieaugušas, 

līdz ar to nepieciešams līdzmaksājuma palielinājums. 

G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā.  

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, U.Ozoliņa, A.Dainis, G.Albergs, S.Pilskalne, V.A.Krauklis), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Noteikt līdzfinansējumu Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolā 10,00 EUR (desmit eiro) 
mēnesī izglītojamajiem, kuri apgūst profesionālās ievirzes izglītības programmu, izņemot SMP 
grupas.  

2. Noteikt līdzfinansējumu Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolā 10,00 EUR (desmit eiro) 
mēnesī izglītojamajiem, kuri apgūst sporta interešu izglītības programmu, izņemot VFS grupas 
(vispārējās fiziskās sagatavotības grupas). 

3. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 
 
 

5.§ 
Par Valkas novada pašvaldības dalību Latvijas riteņbraukšanas federācijā 

_______________________________________________________________ 

(R.Graņics) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Graņics. 
Debatē: U.Ozoliņa 
R.Graņis paskaidro, ka pašvaldība ir šīs biedrības biedrs, bet aktīvi nekad nav piedalījusies biedrības 

aktivitātēs un uzskata, ka pašvaldība, kā biedrs, nav labas prakses piemērs. 

U.Ozoliņa ierosina atlikt šo jautājumu, jo uzskata, ka vajadzētu noskaidrot, kā turpmāk šosejas braukšanas 

sacensības tiks organizētas, piesaistot citu biedru. Izsaka bažās, ka var izveidoties vēl lielākas izmaksas, 

nekā, ja tikai samaksātu biedru naudu EUR 350. 

V.A.Krauklis arī aicina atlikt šo jautājumu un noskaidrot izmaksas. 

G.Avote aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, U.Ozoliņa, A.Dainis, G.Albergs, S.Pilskalne, V.A.Krauklis), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Atlikt lēmuma par izstāšanos no Latvijas riteņbraukšanas federācijas biedru saraksta pieņemšanu 
uz februāra Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdi. 

2. Uzdot Sporta un jaunatnes lietu daļas vadītājam noskaidrot šosejas braukšanas sacensības 
izmaksas, kas tiktu organizētas, piesaistot citu biedru. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs. 
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6.§ 
Par Valkas Mākslas skolas izglītojamo līdzmaksājumu 

____________________________________________________ 

(S.Ragže) 

 

Ziņo Valkas Mākslas skolas direktore S.Ragže, izklāstot, ka patreiz mācību maksa ir EUR 8 jau vairākus 

gadus, atbalsta, ka šī maksa būtu jāpaaugstina, bet tā kā līgumi ar vecākiem jau ir noslēgti un mainīt tos 

tagad nav labas prakses piemērs, ierosina paaugstināt līdzmaksājumu no šī gada septembra.  

Notiek diskusija par līdzmaksājuma apmēru un piemērošanas laiku. 

G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā.  

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, U.Ozoliņa, A.Dainis, G.Albergs, S.Pilskalne, V.A.Krauklis), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Noteikt līdzfinansējumu Valkas Mākslas skolā 10,00 EUR (desmit eiro) mēnesī nepilngadīgajiem 
izglītojamajiem, bet pieaugušajiem - 15,00 EUR (piecpadsmit eiro) mēnesī.  

2. Lēmums stājas spēkā 2024.gada 1.septembrī. 
3. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 

Deputāts G.Albergs iziet no sēžu zāles pulksten 11:10. 

 

Informatīvais jautājums 

7. “Par nevalstiskām organizācijām un biedrībām paredzētiem līdzekļiem” 

I.Grandava informē par kopējo situāciju ar biedrību finansēšanu, par notikušajām sapulcēm šī jautājuma 

sakarībā. 

Notiek diskusija par finanšu līdzekļu sadalījumu. 

V.A.Krauklis izsaka savu viedokli par dažādo biedra maksas apmēru. 

R.Graņics informē par koeficientiem, kurus izveidojis vērtējot biedrības, kā arī par pašu biedrību aktivitātēm 

esot sporta federāciju biedriem. 

G.Avote informē, ka jau 16.janvārī notiks visu sporta biedrību sanāksme, kurā būs jāatrod kompromiss par 

dotāciju apmēru. 

Notiek viedokļu izteikšana par koeficientu pielietošanu. 

U.Ozoliņa ierosina atstāt plānoto finansējumu pagājušā gada ietvaros. 

 

Deputāts G.Albergs ienāk sēžu zālē pulksten 11:50. 

 

V.A.Krauklis ierosina katru biedrību izskatīt atsevišķi un katrai Sporta biedrībai noņemt 1200 EUR no 

iepriekšējā gada piešķirtā finansējuma. 

I.Grandava ierosina izskatīt šo jautājumu Finanšu komitejā, apspriežot katru biedrību atsevišķi. 

 

R.Graņics informē par to, ka Valgas Valkas tikšanās laikā M.Lepiks informēja, ka vēlas pārņemt Valkas-

Valgas skrējienu, noslēdzot ilgtermiņa līgumu. No katras pašvaldības tiek lūgts līdzfinansējums EUR 5000. 

V.A.Krauklis uzskata, ka liela mēroga pasākumus paši nemākam rīkot, tāpēc aicina izmantot šo iespēju un 

konceptuāli piekrist. 

R.Graņics izklāsta pasākuma rīkotāju ieceres. 

G.Avote aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, U.Ozoliņa, A.Dainis, G.Albergs, S.Pilskalne, V.A.Krauklis), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Konceptuāli atbalstīt sadarbības līguma slēgšanu. 

 

Sēde slēgta pulksten 12:05 

 
Sēdes vadītājs        Gita Avote 
 
Protokolēja        Ilva Asejeva 


